
Artikel 39-vragen - Uitbreiding bevoegdheden boa's voor
verkeershandhaving fietsers en voetgangers
Indiener: Ruud Sewpersad, raadslid Stadspartij Nijmegen
Aan: het College van Burgemeester en Wethouders van
Nijmegen
Toelichting:
Per 1 januari 2024 is het wettelijk mogelijk voor
buitengewoon opsporingsambtenaren (boa's) in domein 1 om
aanvullende verkeersovertredingen te handhaven, zoals het
ontbreken van fietsverlichting, roodlicht negeren door fietsers
en voetgangers, en handheld telefoongebruik op de fiets. In
onder andere Amsterdam, Utrecht en Breda zijn deze
bevoegdheden al in gebruik genomen. Deze uitbreiding kan
bijdragen aan het verbeteren van de verkeersveiligheid, zeker
nu het aantal fietsers en voetgangers in de binnenstad
toeneemt door het steeds verder oprukkende autoluwe beleid.
Voor daadwerkelijke toepassing van deze bevoegdheden is een
gedeeld handhavingsarrangement vereist tussen gemeente,
politie en Openbaar Ministerie. •
Vragen:

1. Is het college op de hoogte van de landelijke uitbreiding
van bevoegdheden voor boa's per 1 januari 2024 op het
gebied van verkeershandhaving voor fietsers en
voetgangers?

2. Heeft het college de wens om deze extra bevoegdheden
ook in Nijmegen toe te passen, gezien de toenemende
drukte door fietsers en voetgangers in de steeds verder
oprukkende autoluwe binnenstad?

3. Is het college bereid om, in samenwerking met het
Openbaar Ministerie en de politie, te onderzoeken hoe
een gezamenlijk handhavingsarrangement opgesteld kan
worden dat voldoet aan de landelijke voorwaarden (zoals
vastgesteld door het Centrum voor
Criminaliteitspreventie en Veiligheid)?

4. Zijn er al gesprekken geweest met de politie en het OM
over een dergelijke samenwerking of over de
operationele inzet van boa's op verkeersgedrag? Zo ja,
wat is de stand van zaken?

5. Is het basisteam van de politie betrokken (ofbereid
betrokken te worden) bij het verkennen van deze
uitbreiding, zoals geadviseerd in de rapportage van het
CCV?

6. Kan het college aangeven hoeveel capaciteit er op dit
moment beschikbaar is bij de boa's voor dit type
handhaving en of er bij invoering aanvullende inzet nodig



is? Zo ja of het college ook bereid is deze aanvullende
inzet daadwerkelijk te leveren?

7. Is het college voornemens om de raad te betrekken bij het
vaststellen van het handhavingsbeleid rondom deze
uitbreiding van bevoegdheden? Zo ja, op welke manier
en binnen welk tijdspad?

Namens de fractie van Stadspartij Nijmegen,
Ruud Sewpersad, raadslid




